

استمتع بخصم 20%

على هلا فتنس عند استخدام بطاقات بنك الرياض



يسري العرض حتى 01/05/2025
تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

الشروط والأحكام:

- استمتع بخصم 20% على هلا فتنس.
- العرض ساري حتى 2025/05/01.
- للاستفادة من العرض يجب أن يتم الدفع عبر بطاقات بنك الرياض الائتمانية أو مدى.
- يجب على العميل إبلاغ الموظف بعرض بنك الرياض وإبراز بطاقة بنك الرياض الخاصة به.
- نسبة الخصم لكل اشتراك:
 - 3 أشهر: 3200 ريال، خصم 20%، 2560 ريال (يسمح بالتجميد لمدة أسبوعين)
 - 6 أشهر: 5500 ريال، خصم 20%، 4400 ريال (يسمح بالتجميد لمدة شهر)
 - 12 شهر : 8600 ريال، خصم 20%، 6880 ريال (يسمح بالتجميد لمدة شهرين)
- الخصم لا يشمل العضويات المخفضة.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أو قسائم ما لم يتم ذكر ذلك.
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#).

Terms and Conditions:

- Enjoy 20% off on Hala Fitness.
- The Offer is valid Until 01/05/2025.
- To validate the offer payments must be made by a valid Riyadh Bank Credit Card or Mada Card.
- The customer must inform the staff of Riyadh Bank's offer and present their Riyadh Bank card.
- Discount percentage for each subscription:
 - 3 months: 3200 SAR, 20% discount, 2560 SAR (It is allowed to freeze for two weeks).
 - 6 months: 5500 SAR, 20% discount, 4400 SAR (It is allowed to freeze for a month).
 - 12 months: 8600 SAR, 20% discount, 6880 SAR (Freezing is allowed for up to two months).
- Offer will not applicable for discounted membership
- This offer cannot be combined with any offers, discounts or vouchers, unless stated.
- Customer must be 18 years old and above
- For Credit Card APR disclosure, [Click here](#).